
Valtuustoaloite kunta-, ja yhdistysyhteistyön selvittämisestä säästöjen ja tehokkuuden
edistämiseksi

Kuntien, Mynämäki ja naapurikunnat mukaanlukien taloudellinen tilanne on haastava.

Samoin taloudellinen liikkumavara on hyvinvointialueuudistuksen myötä entistä kapeampi.

Mielestäni asioita olisikin osattava tehdä uusin keinoin, on löydettävä tapoja tuottaa palveluja
kustannustehokkaammin palvelutason heikkenemättä.

Näkemykseni mukaan säästäminen palveluverkkoa karsimalla ei ole oikea tapa, meidän on ajateltava
toisin kuin ennen.

Kaikkien kuntien, myös Mynämäen on järkevää tehdä asioita yhdessä kun se on mahdollista.
Kuntayhteistyötä tekemällä/ varsinkin vahvistettuna järjestöillä ja erilaisilla yhdistyksillä on
mahdollista saada aikaiseksi merkittäviä säästöjä ja mikä tärkeintä lisätä tehokkuutta, eli tuottaa

kuntalaisille entistäkin parempia palveluita.

Säästöjä ja tehokkuutta voisi saavuttaa esimerkiksi yhteishankinnoilla, tilojen yhteiskäytöllä,
tekemällä yhteistyötä teknisissä palveluissa ja mahdollisesti myös opetusyhteistyöllä.

Esitänkin valtuustoaloitteena/ että Mynämäen kunta perustaa työryhmän jossa on edustus
naapurikunnista ja paikallisista yhdistyksistä.

Ehdotan että kunnanhallitus asettaa työryhmän ja päättää sen kokoonpanosta.

Työryhmän työssä on järkevää unohtaa seutukuntarajat, eli mukaan tulee ottaa naapurikuntamme
myös Vakka-Suomen seutukunnasta.

Työryhmän tehtävänä on kartoittaa mahdolliset yhteistyön alueet ja tahot, sekä laatia alustava
toteutussuunnitelma.

Työryhmän tulee raportoida kunnanhallitukselle ja edelleen valtuustolle kuuden kuukauden kuluessa

selvitystyön aloittamisesta Ja esittää

konkreettisia ehdotuksia kuntayhteistyön lisäämiseksi ja yhdistystoiminnan hyödyntämisestä kuntien
palveluissa.
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